
PROTOKÓŁ 

z XXV w kadencji 2018-2023 

 

Sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie zwołanej w trybie § 54 ust.2 i § 57 Statutu 

Gminy Suchedniów z dnia 15 grudnia 2020 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław obecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Łakomiec Henryk obecny   

9 Obara Mirosław nieobecny   

10 Pająk Arkadiusz obecny   

11 Pałac Marcin obecny   

12 Salwa Anna obecna   

13 Słoma Paweł obecny   

14 Stępień Małgorzata obecna   

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny   

 
 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

 



PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.15:00 - 15:45 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 

 

p. Cezary Błach - Burmistrz MiG 

p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Stwierdzono obecność 13 radnych. 

 

3. Powołanie sekretarza obrad (Pan Wiesław Biskup). 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM wyznaczył radnego Wiesława Biskupa. 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie porządku obrad, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt porządku obrad 

niniejszej sesji zaproponowany przez Burmistrza MiG (projekt porządku obrad w załączeniu do 

protokołu). 

 

Do przedstawionego projektu porządku obrad nie wniesiono uwag. 

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 15 grudnia 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

      Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2020 – 2038. 

5.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 



Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2020 – 2038 przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały w 

załączeniu do protokołu). 

5.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia 

Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

5.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

5.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2020 – 2038. 

 

Uchwała Nr 171/XXV/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2020 - 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 
na lata 2020 – 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 



5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020. 

6.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020 przestawiła 

Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

6.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia 

Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

6.c. dyskusja, 

 

Pan Waldemar Krogulec - radny skierował podziękowania do Burmistrza MiG za ujęcie                 

w zmianach w budżecie i WPF-ie zadania przebudowa drogi w przysiółku Szelejtów. Podziękował 

za pozyskanie środków na realizację tego zadania na korzystnych warunkach oraz poprosił 

Burmistrza o przekazanie podziękowań również radnej Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

Pani Agnieszce Buras. 

6.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020. 

 

Uchwała Nr 172/XXV/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 



głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

 



7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości gruntowych. 

7.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości gruntowych 
przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu                               

do protokołu). 

7.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu 

Publicznego o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca Burmistrza. 

7.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia 

Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

7.d. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

7.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości gruntowych. 

 

Uchwała Nr 173/XXV/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości gruntowych 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości gruntowych. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 



lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

 

8. Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych stanowiących 

własność Gminy Suchedniów. 

8.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych stanowiących własność 

Gminy Suchedniów przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały w 

załączeniu do protokołu). 

8.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu 

Publicznego o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca Burmistrza. 

8.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

8.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych stanowiących 

własność Gminy Suchedniów. 



Uchwała Nr 174/XXV/2020 w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych stanowiących 

własność Gminy Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych stanowiących 
własność Gminy Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 



14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym 

lokali znajdujących się w budynku położonym na działce nr 6502/8 w Suchedniowie przy                                              

ul. E. Peck 9A, stanowiących własność Gminy Suchedniów. 

9.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym lokali 

znajdujących się w budynku położonym na działce nr 6502/8 w Suchedniowie przy                             

ul. E. Peck 9A, stanowiących własność Gminy Suchedniów przedstawił Pan Cezary Błach - 

Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

Dotyczy najemcy dotychczasowego NZOZ "Promyk". 

9.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu 

Publicznego o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego 

Komisji. 

Komisja wskazała, aby okres wynajmu lokali był „do 10 lat”. Taki zapis został wprowadzony                   

do projektu uchwały.  

9.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

9.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym 

lokali znajdujących się w budynku położonym na działce nr 6502/8 w Suchedniowie przy                        

ul. E. Peck 9A, stanowiących własność Gminy Suchedniów. 

 

Uchwała Nr 175/XXV/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym 

lokali znajdujących się w budynku położonym na działce nr 6502/8 w Suchedniowie przy                          

ul. E. Peck 9A, stanowiących własność Gminy Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym 
lokali znajdujących się w budynku położonym na działce nr 6502/8 w Suchedniowie przy ul. E. 
Peck 9A, stanowiących własność Gminy Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 15 grudnia 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.69 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław WSTRZYMAŁ SIĘ 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym 

lokali znajdujących się w budynku położonym na działce nr 6502/8 w Suchedniowie przy                   

ul. E. Peck 9A, stanowiących własność Gminy Suchedniów. 



10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym lokali 

znajdujących się w budynku położonym na działce nr 6502/8 w Suchedniowie przy                          

ul. E. Peck 9A, stanowiących własność Gminy Suchedniów przedstawił Pan Cezary Błach - 

Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

Dotyczy dotychczasowych najemców. 

10.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu 

Publicznego o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego 

Komisji. 

Komisja wskazała, aby okres wynajmu lokali był „do 10 lat”. Taki zapis został wprowadzony                    

do projektu uchwały. 

10.c. dyskusja, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM zwrócił się do Burmistrza o informację, czy 

dotychczasowi najemcy (np. Apteka, Laboratorium i inni) będą obciążeni taką samą stawką 

dzierżawy jak NZOZ "Promyk". 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że dla Gminy priorytetem jest zapewnienie 

podstawowej opieki zdrowotnej dla mieszkańców. Będę chciał zastosować stawkę preferencyjną 

dla NZOZ "Promyk" prowadzącego taka działalność w stosunku do stawek rynkowych 

związanych z "normalną" działalnością gospodarczą. Na chwilę obecną rozesłane zostały 

zapytania do okolicznych samorządów z zapytaniem jakie stawki obowiązują na ich terenie. Na tej 

podstawie będę chciał przygotować zarządzenie określające stawki dzierżawy w Gminie 

Suchedniów. 

10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym 

lokali znajdujących się w budynku położonym na działce nr 6502/8 w Suchedniowie przy                           

ul. E. Peck 9A, stanowiących własność Gminy Suchedniów. 

 

Uchwała Nr 176/XXV/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym 

lokali znajdujących się w budynku położonym na działce nr 6502/8 w Suchedniowie przy                       

ul. E. Peck 9A, stanowiących własność Gminy Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym 
lokali znajdujących się w budynku położonym na działce nr 6502/8 w Suchedniowie przy ul. E. 
Peck 9A, stanowiących własność Gminy Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 15 grudnia 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.69 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław WSTRZYMAŁ SIĘ 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

11. Projekt uchwały w sprawie skierowania skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały w sprawie skierowania skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu). 



11.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu 

Publicznego o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego 

Komisji. 

11.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

11.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie skierowania skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie. 

 

Uchwała Nr 177/XXV/2020 w sprawie skierowania skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie skierowania skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 



6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

 

12. Sprawy różne. 

 

Pan Marcin Pałac - radny w związku z budową ronda (na skrzyżowaniu ulic Zagórskiej, 

Kieleckiej, Mickiewicza) zwrócił się do Burmistrza MiG o monitorowanie, aby  tymczasowy 

przejazd obok Tesco był cały czas utrzymywany w dobrym stanie przez firmę prowadząca prace. 

Wskazał również na konieczność częstszych patroli Policji w związku z samochodami 

ciężarowymi, które próbują poruszać się tym przejazdem mimo zakazu. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz  MiG odnoszc się do powyższego: 

  poinformował, że kontrole Policji odbywają, zarówno na wniosek władz Gminy jak                                          

i mieszkańców. Skierowano też pismo do Komendanta Powiatowego Policji wskazując                              

na godziny, w których najczęściej dochodzi do ruchu pojazdów ciężarowych w tamtym rejonie; 

  poinformował, że uzgodniono z firmą Budromost, że będzie naprawiać i utrzymywać przejazd, 

który w głównej mierze ma służyć mieszkańcom ul. Zagórskiej.  

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM podziękował radnej Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego Pani Agnieszce Buras za przyczynienie się do pozyskania przez Gminę 

Suchedniów środków na modernizację drogi Szelejtów  i ul. Sportowej na warunkach 

dofinansowania zadań w wysokości 80%. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG: 

 poinformował, że wniosek złożony przez Gminę na modernizację ulic Szelejtów i Sportowej 

opiewał na wartość 1 mln 413 tys. zł z czego dofinansowanie wyniesie 1 mln 113 tys. zł. Wkład 

własny Gminy wyniesie 282 tys. 600 zł; 

 podziękował wszystkim tym, którzy wspomogli Gminę w ubieganiu się o środki z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych, w ramach którego Gmina otrzymała dofinansowanie                               

w wysokości 3 mln zł na przebudowę ul. Stokowiec. 

 

Pan Waldemar Krogulec - radny złożył wszystkim życzenia świąteczne w imieniu sołtysa, 

zarządu sołectwa Mostki i własnym. 



 

Pan Wiesław Biskup - radny : 

 złożył podziękowania Pani Marii Zuba za pilotowanie dotacji na modernizację ul. Stokowiec; 

 wnioskował o wyrównanie nawierzchni (uzupełnienie ubytków) ul. Wspólnej przez inwestora, 

który modernizował drogę. W związku z panującymi warunkami pogodowymi droga troszeczkę 

uległa dewastacji; 

 wnioskował o uzupełnienie ubytków w nawierzchni ul. Leśnej i wcince w drodze przy przekopie 

kanalizacji.  

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM w związku ze zbliżającymi się świętami Bożego 

Narodzenia złożył w imieniu radnych Rady Miejskiej i własnym życzenia świąteczne 

mieszkańcom Miasta i Gminy Suchedniów. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady XXV-ej sesji Rady 

Miejskiej. 

 

 

      Protokołował                                  Sekretarz obrad                                      Przewodniczący 

                                                                                                                             Rady Miejskiej 

 

 Mariusz Ślusarczyk                            Wiesław Biskup                                   Krzysztof Adamiec 

 

 

 

 

 

Zapis z transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkiem 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów 

 

 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów

